
Eberl: Musimy wygrać z Romą. My też mamy braki kadrowe
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Najbliższym rywalem "Giallorossich" w LE będzie Borussia

Mönchengladbach. W czwartek dojdzie do konfrontacji oby zespołów na

Stadio Olimpico. Tymczasem Dyrektor Sportowy lidera Bundesligi udzielił

wywiadu rozgłośni Tele Radio Stereo dotyczącego tego pojedynku.

Dla Was czwartkowy mecz będzie ostatnią okazją na zachowanie szansy na

awans do fazy pucharowej...

- Po słabym starcie w LE i zgromadzeniu zaledwie 1 punktu w 2 spotkaniach, starcie

z Romą będzie naprawdę bardzo ważne. Nie chciałbym mówić, że będzie to dla nas

mecz ostatniej szansy, ale bardzo potrzebujemy tego zwycięstwa.

Roma jest w opałach, Fonseca ma problem z wieloma kontuzjowanymi

graczami: czy to dobra wiadomość dla Was, a może wolicie zmierzyć się z

rywalem w pełni sił? Co sądzisz o obecnej sytuacji Romy?

- Mimo kontuzji Roma ma świetną kadrę. Będzie to dla nas nie lada wyzwanie,

ponieważ "Giallorossi" to czołowy klub we Włoszech, ich atutem jest technika i

taktyka. Poza tym, my również mamy problemy z brakami kadrowymi.

Czy w chwili obecnej Dzeko w Romie to jedyny gracz z najwyższej półki?

- Edin z pewnością jest światowej klasy zawodnikiem. Znakomicie radzi sobie w

Romie, w Niemczech zapamiętaliśmy go dobrze ze względu na dobre występy dla

Wolfsburga. Niemniej, aby mieć dobre wyniki, trzeba mieć dobrych, utalentowanych

piłkarzy, a Roma ma mocny skład.

Na koniec zaspokój naszą ciekawość: czy ubiegłego lata Roma pytała Cię o

jakiś zawodników, czy może ostatnie kontakty sięgają czasów Monchiego?

- Nie, podczas ostatniego okna transferowego nie prowadziliśmy rozmów z Romą. W

ubiegłym roku nie kontaktowaliśmy się w ogóle z Romą.
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